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11. ОБЩЕСТВЕННЫЕ ОБЪЕДИНЕНИЯ
PUBLIC ALLIANCES
В разделе приведены данные о числе общественных объединений, политических партий, некоммерческих организаций 
и религиозных организаций.
Содержатся сведения об участии в деятельности общественных, добровольных и благотворительных организаций (движений), полученные по итогам Комплексного наблюдения условий жизни населения. 
The section contains data on public alliances, political parties, non-profit institutions and religious organizations as well as information on participation in activities of public, voluntary and charitable organizations (movements), obtained using results of the Comprehensive 
Survey of Living Conditions of Population.
МЕТОДОЛОГИЧЕСКИЕ ПОЯСНЕНИЯ
Табл. 11.2, 11.3. Участие в деятельности общественных, добровольных и благотворительных организаций (движений) 
получено по итогам Комплексного наблюдения условий жизни населения, начиная с 2014 г. наблюдение проводится 1 раз в 2 года 
с охватом 60 тыс. домохозяйств.
[bookmark: _GoBack]METHODOLOGICAL NOTES 
[bookmark: _Hlk485134541]Tables 11.2, 11.3. Information on participation in the activities of public, voluntary and charitable organizations (movements) was 
obtained using results of the Comprehensive Survey of Living Conditions of Population, starting since 2014 the survey is carried out once every 2 years, covering 60 thousand households.
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